
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 777
van SAM VAN ROOY
datum: 5 mei 2022

aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Capaciteitstarief  -  Correspondentie tussen de minister en de Vlaamse Regulator van de 
Elektriciteits- en Gasmarkt (VREG) 

De minister stelde in de vergadering van de Commissie voor Leefmilieu, Natuur, 
Ruimtelijke Ordening en Energie van woensdag 20 april 2022 dat ze nog geen antwoord 
heeft gekregen op haar schrijven over het capaciteitstarief aan de VREG. De minister 
beloofde vervolgens de VREG hierover nogmaals aan te schrijven.

1. Hoe vaak heeft de minister de VREG aangeschreven over haar bezorgdheden omtrent 
de impact van het capaciteitstarief en/of met de vraag om de invoering ervan uit te 
stellen? Graag een overzicht van alle momenten dat de minister de VREG schriftelijk 
heeft gecontacteerd hieromtrent en met het schrijven als bijlage bij het antwoord.

2. Heeft de minister bij de VREG ook nog via andere wegen dan de schriftelijke haar 
bezorgdheden kenbaar gemaakt en/of aangedrongen om het capaciteitstarief uit te 
stellen? Zo ja, welke en kan de minister ook daar een overzicht van bezorgen?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD 
op vraag nr. 777 van 5 mei 2022  
van SAM VAN ROOY

1. Ik heb de VREG twee maal aangeschreven over mijn bezorgdheden omtrent de impact 
van het capaciteitstarief. Een eerste brief dateert van 2 februari 2022. Een tweede 
herinneringsbrief dateert van 5 mei 2022.

2. Ook op het regelmatige overleg dat ik/mijn kabinet heb/heeft met de VREG zijn de 
bezorgdheden over de impact en de timing van het capaciteitstarief kenbaar gemaakt. 
Dit is begonnen direct na de beslissing van 13 augustus 2020 en is op vrijwel elke 
overleg met VREG (hetzij met de CEO of met de Voorzitter) ter sprake gekomen.


